

Title (en)

Display frame for flat articles.

Title (de)

Gestell zur Schaustellung von flächigen Objekten.

Title (fr)

Cadre présentoir pour objets plats.

Publication

**EP 0211088 A1 19870225 (DE)**

Application

**EP 85109105 A 19850720**

Priority

EP 85109105 A 19850720

Abstract (en)

The frame consists of two side parts (1, 2) which can be swivelled about a swivel axis (3), the side part (1) having bearing and holding grooves (27, 28) on its inside for receiving several flat objects. The other side part (2) has a snap-in lock, accommodated in a body (6), with a resilient snap-in pin (8). The latter projects into a bore (20) of an edge web (17) of the one side part (1) in the closed position of the frame (Fig. 2). Since four single records, for example, can be placed and displayed in such a frame and the frame thus has the scope for a long-playing record, this virtually rules out the risk of theft of such a large frame. The frame is opened into the open position by means of a magnet by withdrawal of the snap-in pin (8).  
<IMAGE>

Abstract (de)

Das Gestell besteht aus zwei um eine Schwenkkachse (3) schwenkbaren Seitenteilen (1, 2), wobei der Seitenteil (1) auf seiner Innenseite Lager- und Halterinnen (27, 28) zur Aufnahme mehrerer flächigen Objekte aufweist. Der andere Seitenteil (2) weist ein in einem Körper (6) untergebrachtes Schnappschloss mit einem federnden Schnappstift (8) auf. Der Schnappstift (8) ragt in der Schliesslage des Gestells (Fig. 2) in eine Bohrung (20) eines Randsteges (17) des einen Seitenteiles (1). Da in ein solches Gestell z.B. vier LD-Platten eingelegt und ausgestellt werden können, das Gestell demnach die Ausdehnung eines Gestelles für eine Langspielplatte aufweist, ist die Gefahrt des Diebstahls einer solch grossen Gestells praktisch verunmöglich. Das Öffnen des Gestells in die Öffnungslage erfolgt mittels eines Magneten in dem der Schnappstift (8) zurückgezogen wird.

IPC 1-7

**A47F 7/024; G11B 33/04**

IPC 8 full level

**E05B 73/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E05B 73/0023** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] FR 2543421 A1 19841005 - GUILLOT ROBERT [FR]
- [Y] US 2809062 A 19571008 - ROBERT MAINHARDT
- [A] US 3095723 A 19630702 - MCKNIGHT HARRY F, et al

Cited by

EP0483422A1; EP1780356A1; US4919287A; EP0402822A3; EP1031691A1; EP0584355A4; FR2621163A1; GB2210026B; GB2210026A; GB2369348A; GB2369348B; EP1441093A3; US6474470B2; WO9315294A1; WO0242587A3

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR IT LI

DOCDB simple family (publication)

**EP 0211088 A1 19870225**

DOCDB simple family (application)

**EP 85109105 A 19850720**